
Vi får landet  
att växa



LRF ENTREPRENAD BILDADES sommaren 2020 och är en branschavdelning 

som fyller en viktig funktion – nämligen att arbeta för bättre villkor för det 

gröna näringslivets entreprenadföretag. Tidigare har våra medlemmars intres-

sen, bland annat gällande stölder på landsbygden, framkomlighet på vägar 

och maskinvård inom jordbruket, hamnat mellan stolarna. LRF Entreprenad 

arbetar fokuserat på dessa näringspolitiska frågor och gör våra medlemmars 

röster hörda för beslutsfattare. 

DET ÖVERGRIPANDE MÅLET med LRF Entreprenad är att öka den svenska 

entreprenadbranschens förutsättningar för att skapa lönsamhet, konkurrens-

kraft och tillväxt, och vi har sex specifika målområden: 

• Branschkommunikation

• Digitalisering (Big Data/GDPR etc.)

• Näringspolitisk samverkan

• Offentlig upphandling

• Stölder och annan brottslighet

• Kapitalförsörjning

ATT GE VÅRA MEDLEMMAR, som ofta är mindre verksamheter, de stora 

musklerna för att kunna lyfta frågor som är viktiga för dem är vår styrka. Ofta 

finns varken tiden eller orken att arbeta näringspolitiskt, och det är där LRF 

Entreprenad kommer in. Vi representerar våra medlemmar som har basen i 

jordbruksföretag, men oavsett om det är gröna eller gula maskiner bevakar 

vi dina intressen. Det är tillsammans vi är som starkast, så bli medlem 

redan i dag! 

MED  H JÄRTA

för de gröna näringarna



Vi gör det tillsammans.
Det som präglar vårt arbetssätt, från innovation till tillverkning, är partnerskapet med 
våra kunder och förare. Tillsammans skapar vi produkter och lösningar som behövs 
för en bra arbetsdag och att uppnå en hållbar framtid för människor, företag och vår planet.



Magnus Lindberg är vd för Sveriges Maskin-

ringar, MR Sverige. De är medlemmar i LRF 

Entreprenad och finns också representerade 

i delegationen. Medlemskapet är ett bra sätt 

för MR Sverige att bevaka sina medlemmars 

intressen, säger Magnus.

– Det är viktigt för oss att vara 

medlemmar. LRF är en stor 

orgnanisation som kan 

vara med och påverka 

förutsättningarna för 

våra medlemmars 

verksamheter. Man har 

möjlighet att påverka 

näringspolitiskt, gällan-

de regelverk, påverkan 

i Bryssel och mycket 

mer. Vi är medlemmar för 

att våra medlemmar i sin tur 

gagnas mycket av det, och att det 

ger förutsättningar för att bedriva en effektiv 

entreprenadverksamhet. 

MR Sverige är en organisation med cirka  

4 000 medlemsföretag knutna till sig. Före-

tagen erbjuder lösningar inom affärsområden 

som entreprenad, bemanning och jord & skog. 

Verksamheter som går hand i hand med LRF 

Entreprenads fokusområden. 

– Vi får ut mycket av medlemskapet. Det ger 

ett brett nätverk och vi får in mycket kunskap 

från olika håll och dessutom möjlighet att göra 

vår röst hörd. Det blir mycket vad man gör det 

till själva, och vi har börjat hitta formerna för 

detta och utvecklat samarbetet, säger Magnus 

Lindberg. 

Vilka frågor driver LRF Entreprenad som du 

tycker är särskilt viktiga?

– VI pratar mycket om vad som hänt det se-

naste året. Självklart det fasansfulla 

kriget i Ukraina och de konse-

kvenser det får med bland 

annat höjda energikostnader 

och höjda priser på diesel. 

Just dieselpriserna är en 

extremt stor kostnad för 

våra medlemmar, och där 

har vi genom LRF försökt 

hitta vägar att påverka våra 

politiker för att skapa bra 

förutsättningar för att ha råd att 

tanka. Delvis har vi nått framgång där, 

och det har kommit en del krisstödspaket. En 

annan viktig fråga är landsbygdsresurser och 

att vi är med och stöttar räddningstjänsten 

i Sverige vid exempelvis skogsbränder och 

andra svåra situationer. 

Vilka är de starkaste argumenten att vara  

med i LRF?

– Att man får tillgång till ett stort nätverk och 

att man får påverkansmöjligheter. LRF är en 

stor och stark lobbyorganisation och där kan 

vi vara med och påverka genom LRF Entrepre-

nad. 

MAG NUS  L I NDBERG 

”En möjlighet att göra våra 
medlemmars röster hörda”



Kolbjörn Kindströmer är ordförande för Skogs- 

entreprenörerna, en organisation med 750 med-

lemsföretag och deras anställda. För Skogs- 

entreprenörerna var det en självklarhet att gå 

med i LRF Entreprenad när det bildades och de 

sitter med i delegationen.

– Skogsentreprenörerna arbetar för att 

det ska bli så bra villkor som möjligt 

för att det ska gå att driva en 

lönsam skogsentreprenör och 

att det ska vara konkurrens 

på lika villkor. Att vara med-

lem i LRF Entreprenad var 

en självklarhet för oss. Att 

ha LRF bakom oss i närings-

politiska frågor är väldigt bra, 

säger Kolbjörn. 

Att vara medlem i LRF Entreprenad 

var ett logiskt steg för Skogsentrepre-

nörerna. Det finns många gemensamma frågor 

som man driver och man tycker i stort lika kring 

viktiga nyckelfrågor för branschen.

– Vi ser att vi Skogsentreprenörer ställer precis 

samma frågeställningar som LRF:arna gör. Det 

handlar om hur man hanterar utländsk arbets-

kraft, krishantering och drivmedelsfrågor. Det 

finns mycket vi har gemensamt och otroligt 

många frågor där vi kan driva opinion tillsammans 

som är viktig för alla parter, fortsätter Kolbjörn. 

Via LRF Entreprenad får Skogsentreprenörerna 

också en möjlighet att påverka LRF:s huvudor-

ganisation, något som Kolbjörn understryker är 

väldigt betydelsefullt.

– LRF är en inlyssnande organisation som driver 

sina medlemmars frågor. Jag vill påstå att vi har 

mycket goda relationer med LRF:s riksförbunds-

styrelse, inte minst genom att vår ordförande i 

LRF Entreprenad sitter med i styrelsen. Det ger 

en direktkontakt, och vi är så klart betydelsefulla 

som ett av benen som LRF står på. 

Hur vill du att LRF Entreprenad ska 

utvecklas framåt?

– Jag hoppas att man kom-

mer kunna påverka ännu 

mer, men i stort handlar det 

om att fortsätta på den väg 

vi är på. Vi har ett stort driv 

och är överens om de stora 

penseldragen. Det kommer 

dyka upp frågor politiskt som vi 

måste vara med och påverka, och 

där är vi snabba med att agera. 

Vilka är de starkaste argumenten att vara  

med i LRF?

– Det är otroligt bra att ha med sig LRF i de 

näringspolitiska frågorna. De är väldigt kunniga 

där, och då kan vi lägga resurser på andra frågor. 

Sedan är det styrkan i antalet. Ju fler vi är, desto 

större antal entreprenadföretag och människor 

har vi, så när vi är överens om en fråga att driva 

blir vi väldigt starka. 

KO LB J Ö RN  K I NDSTRÖM ER 

”Tillsammans blir  
vi väldigt starka”



Per Dellrud är ordförande i Landsföreningen 

Sveriges Maskinstationer, en samling för ma-

skinstationerna i Sverige där man tillsammans 

arbetar för att påverka beslutsfattare i frågor 

som rör branschen. Tillsammans med LRF och 

flera andra aktörer var man med och skapade 

LRF Entreprenad, där man också finns 

representerade i delegationen. 

– När vi fick konceptet för 

LRF Entreprenad presen-

terat för oss tyckte jag 

att det lät väldigt bra. 

Att samla entreprenad-

branschen i Sverige 

och få till en organisa-

tion som har regelbun-

den kontakt med reger-

ingar, jordbruksverk och EU, 

med LRF i ryggen, var precis 

vad vi behövde, berättar Per. 

Flera gånger återkommer Per Dellrud till LRF 

och vikten av att ha en så stark organisation 

på sin sida när man ska bedriva påverkansar-

bete. 

– LRF har extremt gott renommé och förtroen-

de. Vissa tror ju att det LRF säger faktiskt är 

lag. När något krånglar, till exempel vad gäller 

EU:s syn på traktorer eller kemifrågan, som är 

väldigt viktig för Sveriges Maskinstationer, så 

är det mycket värt med LRF, säger han. 

Vilken nytta har ni haft av medlemskapet 

hittills?

– Man märker direkt att frågorna vi lyfter som 

LRF Entreprenad tas på större allvar nu. Vi 

har varit på möten med exempelvis 

transportsektorn och LRF Entre-

prenad ger oss en större möj-

lighet att nå fram. Tidigare 

har det känts som att man 

har glömt bort att fråga 

oss som blir påverkade av 

besluten innan de fattas. 

Nu när vi har varit med på 

möten känns det som att de 

har kommit ihåg det igen. 

Hur hoppas du att LRF Entreprenad 

utvecklas framöver?

– Jag tror att vi är inne på rätt spår och ska 

bara fortsätta med det. Det kommer alltid 

komma upp nya frågor som vi måste hantera 

och då är det bra att ha LRF Entreprenad att 

vända sig till. Det är också jättebra att vi har 

tillgång till tjänstemän som vi kan skicka till 

Bryssel och att vi har en gemensam och stark 

röst. 

PER  DELLRUD

”Frågorna vi lyfter  
tas på större allvar”



Theresia Wallden är vice ordförande i Farmar-

tjänstföretagen. De har varit med sedan starten 

av LRF Entreprenad, och Theresia själv sitter i 

delegationen. Farmartjänstföretagen represente-

rar drygt 60 medlemmar runt om i landet.

– Vi ville vara med i LRF Entreprenad för att det 

gav stora möjligheter att påverka, möjlig-

heter som vi tidigare inte har haft 

som relativt liten organisation. 

Sedan var det så klart en stor 

fördel för oss som inte har 

någon administration att få 

tillgång till tjänstemän på 

LRF, berättar hon. 

Att bedriva påverkansar-

bete är minst lika viktigt för 

Farmartjänstföretagen, berättar 

Theresia, men då man arbetar på 

förtroendeuppdrag och har andra verk-

samheter att sköta har man inte samma möjlig-

heter som exempelvis LRF att göra det.

– Vår möjlighet att påverka på högre nivåer är 

tuff, där har ju LRF en betydligt större möjlighet, 

med sin närvaro i de flesta korridorerna. Sedan 

märker vi ju att många frågor som vi vill driva vill 

många av de andra medlemmarna också driva. 

Det kan handla om framkomlighet för stora ma-

skiner, gps-styrning och vem som äger den datan 

och så klart bränslepriserna, fortsätter Theresia 

Wallden.

Vilka effekter har ni sett från ert medlemskap?

– Det är svårt att prata i termer av effekter och 

sätta fingret på en specifik fråga, men pratar man 

drivmedelsfrågan och reduktionsfrågan så kommer 

det definitivt att synas ute hos våra medlemmar att 

vi kan driva igenom en förändring till det bättre. 

Vilken är den största fördelen med 

LRF Entreprenad?

– Tryggheten i att ha en så 

stor organisation som LRF 

bakom sig. Jag har varit med 

i LRF sedan gymnasietiden 

och vet att det är en väldigt 

stark lobbyorganisaion med 

en enorm potential. De har 

många tjänstemän med en kun-

skapsbank som är helt outstan-

ding när det kommer till vår bransch. 

Varför ska vi driva det själva när vi kan gå 

ihop med dem som redan gör det så bra?

Hur hoppas du att LRF Entreprenad utvecklas 

framöver?

– Jag tycker att vi har ett bra gäng och ett bra flyt 

som det är, men det är klart att det vore bra om 

vi kunde få till tydliga resultat framöver på saker 

som vi verkligen har påverkat och som gynnar 

våra medlemmar. Det känns också som att det är 

på gång, det är flera frågor vi arbetar med där vi 

kommer kunna visa konkreta resultat. 

T H E R ES I A  WA LLDEN

”LRF Entreprenad är  
en stor fördel för oss”



Skånes Maskinstationer har varit med i LRF 

Entreprenad sedan starten. Emma Gustavsson 

sitter som ekonomiskt ansvarig i Skånes Ma-

skinstationer och är väldigt nöjd med samarbe-

tet så här långt. 

– Jag tycker att det är en bra organisation och 

vi sätter stor vikt vid att kunna 

vara med och påverka i frågor 

upp till riksnivå. Vi hade en 

diskussion inom Skånes 

Maskinstationer om 

vi skulle vara med i 

LRF Entreprenad eller 

Ceettar, och landade i 

att LRF Entreprenad är 

bäst för oss som svensk 

organisation. 

Vad var det för fördelar ni såg 

med LRF Entreprenad?

– Många egentligen. LRF är en stark orga-

nisation och genom dem får vi en chans att 

veta vad som är på tapeten just nu. Som 

lantbrukare har man kanske inte så bra koll 

på vilka frågor som diskuteras i Sverige eller 

i EU, men här har vi en möjlighet att både få 

veta och vara med och påverka. Dessutom 

sitter LRF inne på en stor kompetens som vi 

har nytta av. 

Vilka frågor har varit extra viktiga för er att 

driva?

– Nu har det varit mycket stölder på landsbyg-

den, där vi har varit med och tyckt till om hur 

man ska lösa det problemet. Sedan är det här 

med A-traktorer högaktuellt. Även våra trakto-

rer räknas dit, och det är viktigt för oss 

vilka bestämmelser som blir kring 

vikter och bredder på EU-nivå. 

Vilken är den största 

fördelen med att vara 

medlem i LRF Entrepre-

nad, tycker du?

– Det är en bra och kunnig 

förening, och det är vår 

förhoppning från Skånes 

Maskinstationers sida att vi ska 

kunna växa och bli större i och med 

vårt medlemskap. Det hjälper oss att nå 

ut till fler. Vi tror på en stark förening med en 

bra gemenskap och det har fungerat väldigt 

bra hittills. 

E MMA GUSTAVSSON

”En bra organisation  
som hjälper oss växa”



Joakim Borgs är ordförande för LRF Entreprenad. 

Han beskriver en organisation som präglas av 

stort engagemang från medlemsorganisationerna. 

– Vi samlar ju medlemmar som har den här entre-

prenadverksamheten med fokus på de gröna nä-

ringarna, det gör att vi kommer in på frågor kring 

infrastruktur, arbetsmiljö och arbetsrätts-

liga frågor. Vi har möten nästan en 

gång i månaden och diskuterar 

vad vi ska arbeta med och hur 

vi ska göra det, och vi har 

väldigt engagerade medlem-

mar, säger han.

LRF Entreprenad arbetar 

både på den svenska och 

europeiska arenan. I Sverige 

har man ett stort nätverk och 

naturliga ingångar till politiken, och 

i Europa har man ett nära samarbete 

med dess internationella motsvarighet Ceettar.

– Vi samlar de aktuella frågorna i ett gemensamt 

forum och arbetar näringspolitiskt med gemen-

samma krafter. Tidigare i år hade vi en stor dis-

kussion kring förnybart bränsle inblandat i diesel, 

där energipriserna steg för våra medlemmar, så 

inför valet uppvaktade vi politiker kring det.  

Nu pratar vi mycket om landsbygdsresurser och 

hur vi kan använda dem för att stärka vårt civilför-

svar i händelse av en kris. 

Vilka frågor ser du framöver kan komma att bli 

aktuella?

– Frågor kopplade till arbetsrätt. Vi hamnar 

ofta mellan jordbruk och entrepre-

nad, och där måste vi klargöra 

vilka regler som gäller för oss 

och vilka former som finns i 

lagstiftningen. 

Varför tycker du att man ska 

bli medlem i LRF Entrepre-

nad?

– För att vi samlar frågor som 

är svåra att lyfta som en enskild 

organisation. Genom LRF har vi 

automatiskt en väldigt bra kontakt med 

politiken. LRF är en väldigt känd och respekterad 

organisation som har lätt att nå fram. Vi fungerar 

som remissinstans och behöver inte reagera på 

frågor utan kan ligga steget före. När vi är fler 

kommer vår röst höras mer och våra åsikter får 

en större tyngd. 

J O AK I M  BORGS

”Vi har väldigt  
engagerade medlemmar”



Log Max sätter kunden, kvaliteten och tryggheten som högsta 
prioritet. Produktion och livskvalitet är något som du får på köpet.

Ring oss redan idag så berättar vi mer om alla fördelar med Log Max.

Ett driftsäkert aggregat 
som klarar tuffa förhållanden 

Gustav Leonardsson - Norra Sverige - 070 722 11 10
Mikael Solén - Södra Sverige - 070 591 18 89      

HÅLLBARHET STÅR HÖGT upp på LRF:s agenda, och när vi arbetade från 

hållbarhetsmålen tog vi ett viktigt beslut: det är inte bara den miljömässiga 

hållbarheten vi ska ta hänsyn till. Den ekonomiska och sociala hållbarheten 

är minst lika viktig. Vi kan sammanfatta det i tre viktiga mål:

- LRF Entreprenad ska arbeta för att öka de gröna näringarnas klimatnytta 

och resurseffektivitet.

- LRF Entreprenad ska arbeta för ett lönsamt företagande på landsbygden. 

- LRF Entreprenad ska arbeta för att öka attraktionskraften för landsbygdens 

entreprenadföretag. 

I TAKT MED det gröna näringslivet och kundernas efterfrågan ska vi skapa för-

utsättningarna för att fasa ut fossila bränslen, men se till att vi bibehåller vår 

konkurrenskraft och till och med stärker lönsamheten. För att lyckas måste 

samhället säkerställa en god fysisk och digital infrastruktur som möjliggör 

ökad digitalisering och automatisering, och man måste göra de investeringar 

som behövs för att ge ökad uthållighet och produktion. 

H ÅLLBARHET

har aldrig varit viktigare



VÅRT JOBB ÄR ATT 
GÖRA DITT ENKLARE

www.ahlsell.se
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FÖR ATT ARBETA för en hållbar ekonomi ska vi bland annat vidareutveckla 

våra affärsidéer för att svara på efterfrågan av tjänster, med allt högre krav på 

långsiktig hållbarhet. Här måste samhället ge tydliga incitament inom områ-

den som finansiering, regelverk och skattelagstiftning som gynnar en klimat- 

och miljöeffektiv produktion. 

VI SKA OCKSÅ säkerställa framtidens kompetens genom att skapa en attraktiv 

bransch med god arbetsmiljö och schyssta arbetsvillkor. Dessutom ska vi 

förbättra samarbetet mellan land och stad. Här vill vi att samhället ska sänka 

tröskeln för att bli företagare, utjämna villkor för företag och säkra att arbets-

givare uppfyller svensk arbetsmiljö- och arbetstidslagstiftning. 

ENTREPRENADBRANSCHEN LIGGER I FRAMKANT när det gäller kunskap och 

teknik. Hållbarhet blir ännu en viktig tjänst i utbudet.

GOD UTBILDNING 
FÖR ALLA

JÄMSTÄLLDHET ANSTÄNDIGA 
ARBETSVILLKOR 
OCH EKONOMISK 
TILLVÄXT

HÅLLBAR INDUSTRI, 
INNOVATIONER OCH 
INFRASTRUKTUR

HÅLLBARA STÄDER
OCH SAMHÄLLEN

HÅLLBAR 
KONSUMTION OCH
PRODUKTION

BEKÄMPA KLIMAT-
FÖRÄNDRINGARNA



KUNSKAP & TRYGGHET

VI TAR SERVICE PÅ ALLVAR
På Staffare jobbar vi med kvalitetsmaskiner, eftersom det lönar sig i längden.  
Trots det kan något hända som gör att din maskin står still och då är sekunderna dyra.  
Om det händer dig kan du räkna med att en kunnig Staffare snabbt är på plats med en 
välutrustad servicebil och rätt reservdel, så att du kan fortsätta ditt jobb. Vår service 
inkluderar alltid det lilla extra, eftersom vi lärt oss att även det lönar sig i längden.

www.staffare.se
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Lantbrukarnas Riksförbund

105 33 Stockholm

010-184 40 00 

medlemsservice@lrf.se


